Upcoming Events



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

February -2025

Feb 2nd Student Reregistration Begins

Feb 6th 100 days of school (KG)

Feb 13th Young Author's Day

Dear Elementary Parents,

Warmest greetings to all parents. We are already in our third week of quarter three and we have hit the ground running.

I trust that all parents took time to reflect on the progress of their children and that all have subsequently engaged with teachers to address matters of concern. Congratulations to all students who have once again excelled this quarter. Please



encourage your child if he or she did not do as well. Your involvement in your child's school career is critical and I urge all parents to establish a routine at home. Draw up a schedule for each child providing time for schoolwork but importantly time for play. Your academic engagement with your child should be stimulating but do so in a fun manner so that the student enjoys working at home. Activities that you may do with your child include:



- reading together or reading to your child.
- watching English stories/documentaries together; asking question about the topics.
- overseeing the completion of homework tasks assigned by the teachers.
- ◆ comparing, sorting, naming, identifying activities.
- listening to English songs which will expose the child to new vocabulary.
- practice writing.

It is evident that when parents are actively involved in their children's academics, they perform much better.

Kindly ensure that all students attend school daily and that they report to school punctually. Please refrain from fetching students early as this deprives them of critical teaching time.

I trust that I can rely on the support of all parents this quarter.

Parent/Teacher Conference:

The Parent/Teacher Conference provided an opportunity to discuss students' progress, strengths, and areas for improvement based on their report cards. It was a valuable session for setting goals and strategies for ongoing academic and personal growth.

الفاعليات القادمة



هذا الشهر في المدرسة الكندية تُنائية اللغة

إحياء المواهب إلى الحياة

فبراير — 2025

أولياء أمور المرحلة الابتدائية ألاعزاء،

أطيب التحيات لجميع أولياء الأمور. لقد بدأنا بالفعل الأسبوع الثالث من الربع الثالث وانطلقنا بقوة.

أثق أن جميع أولياء الأمور قد أخذوا الوقت الكافي للتفكير في تقدم أطفالهم، وأنهم تواصلوا مع المعلمين لمعالجة أي أمور تحتاج إلى اهتمام. تهانينا لجميع الطلاب الذين تفوقوا مرة أخرى خلال هذا الفصل الدراسي. إذا لم يحقق طفلك النتائج المرجوة، يُرجى تشجيعه. إن مشاركتكم في المسيرة التعليمية لأطفالكم أمر بالغ الأهمية، وأحث جميع أولياء الأمور على

وضع روتين منزلي منظم. ضعوا جدولًا زمنيًا لكل طفل يتضمن وقتًا مخصصًا للدراسة، ولكن من المهم أيضًا تخصيص وقت للعب. يجب أن يكون تفاعلكم الأكاديمي مع أطفالكم محفزًا، ولكن بطريقة ممتعة حتى يستمتع الطالب بالتعلم في المنزل. من بين الأنشطة التي يمكنكم القيام بها مع

أطفالكم ما يلي:

- القراءة مع طفلك أو القراءة له.
- مشاهدة القصص أو الوثائقيات باللغة الإنجليزية معًا، وطرح أسئلة
 حول المواضيع.
- الإشراف على إكمال الواجبات المنزلية المرسلة من قبل المعلمين.
 - أنشطة المقارنة، والفرز، والتسمية، والتعرف على الأشياء.
 - الاستماع إلى الأغاني الإنجليزية لتعزيز مفردات الطفل.
 - ممارسة الكتابة.

من الواضح أن مشاركة الوالدين الفعالة في المسيرة الأكاديمية لأطفالهم تؤدي إلى أداء أفضل لهم.

يُرجى التأكد من حضور جميع الطلاب إلى المدرسة يوميًا وفي الوقت المحدد. كما نرجو تجنب خروج الطلاب مبكرًا، حيث يؤدي ذلك إلى فقدانهم وقتًا تعليميًا مهمًا.

أثق بأنني سأجد الدعم الكامل من جميع أولياء الأمور خلال هذا الفصل الدراسي.

اجتماع أولياء الأمور والمعلمين:

قد اتاح اجتماع أولياء الأمور والمعلمين فرصة لمناقشة تقدم الطلاب، ونقاط قوتهم، والجوانب التي تحتاج إلى تحسين استنادًا إلى تقاريرهم الدراسية. كان هذا اللقاء فرصة قيّمة لوضع الأهداف والاستراتيجيات التي تدعم النمو الأكاديمي والشخصي المستمر.

۲ فبرایر

بدء إعادة تسجيل الطلاب

٦ فبراير

۱۰۰ يوم من المدرسة (رياض الأطفال)

۱۳ فیرایر یوم المؤلف الصغیر Feb 17th SA Writing (KG– Gr 5)

Feb 24th
National
Liberation
day
Celebration
and Fun day

Feb 25th-26th

National day Holidays



Healthy Living

In January, Banana Day highlighted the nutritional benefits of fruits like bananas, while ES and KG Sports Days promoted physical fitness and teamwork through engaging activities. These events collectively underscored the importance of a healthy lifestyle, combining balanced nutrition with active living.

Monthly Assembly

The Monthly Assembly recognized students' achievements through presentations of SK3's, G1's, G3's and certificates of appreciation. Awards were given for character traits, good behavior, and outstanding writing pieces, especially those contributed to CBS Express. This month we celebrate problem-solving, and students were given the opportunity to put this character trait into action by means of storytelling, drama, and songs.

Science and Technology Day:

On January 23rd, our school celebrated Science and Technology Day. Students from Grades 2 to 5 showcased their science projects and experiments, enhancing their creativity and presentation skills. Parents attended, and the event was a success, fostering students'



confidence and interest in science and technology.

Conflict resolution and mediation



In line with our holistic development of our students, we hosted a workshop on conflict resolution for our grade 4 and 5 students. Students were provided with skills to effectively identify potential conflict situations and how to manage these in a non-confrontational and non-violent manner. They were taught breathing exercises to create a calm and serene environment which will enable them to be mindful in their decision-making.

Book Fair

The Book Fair fostered a deeper appreciation for literature and provided families with resources to encourage reading. Hundreds of books from a variety of genres were on display for students to peruse and purchase to add to their collection of home reading material. Please support all future Book Fairs. Our appreciation to Ms. Melody and Spectrawide bookstore for making this book fair possible.

Sincerely

Mr. Reginald John Esau Elementary School Principal

الحياة الصحية

في شهر يناير، أبرز يوم الموز الفوائد الغذائية للفواكه مثل الموز، بينما عززت أيام الرياضة للمرحلة الابتدائية ورياض الأطفال اللياقة البدنية والعمل الجماعي من خلال أنشطة ممتعة. مجتمعة، أكدت هذه الفعاليات على أهمية نمط الحياة الصحى من خلال الجمع بين التغذية المتوازنة والنشاط البدني.

التجمع الشهري

شهد التجمع الشهري تكريم إنجازات الطلاب من خلال عروض تقديمية لطلاب SK3، الصف الأول، والصف الثالث، بالإضافة إلى شهادات التقدير. تم منح الجوائز للطلاب تقديرًا لصفاتهم الشخصية، وسلوكهم الجيد، والأعمال الكتابية المتميزة، خاصة تلك التي نُشرت في مجلة المدرسة.

هذا الشهر، نحتفي بمهارة حل المشكلات، حيث أتيحت للطلاب فرصة تطبيق هذه الصفة من خلال السرد القصيصي، والدراما، والأغاني.

يوم العلوم والتكنولوجيا:

في ٢٣ يناير، احتفات مدرستنا بيوم العلوم والتكنولوجيا. عرض طلاب الصف الثاني حتى الخامس مشاريعهم العلمية وتجاربهم، مما عزز مهاراتهم الإبداعية وعرض الأفكار. حضر أولياء الأمور، وكان الحدث ناجحًا، حيث ساهم في تعزيز ثقة الطلاب واهتمامهم بالعلوم والتكنولوجيا.

حل النزاعات والوساطة

تماشياً مع تطوير طلابنا بشكل شامل، نظمنا ورشة عمل حول حل النزاعات لطلاب الصفين الرابع والخامس. تم تزويد الطلاب بالمهارات اللازمة للتعرف على المواقف التي قد تنشأ فيها النزاعات وكيفية التعامل معها بطريقة غير تصادمية وغير عنيفة. تم تعليمهم تمارين التنفس لخلق بيئة هادئة ومسالمة مما يساعدهم على اتخاذ قراراتهم بشكل مدروس..

معرض الكتاب

ساهم معرض الكتاب في تعزيز تقدير أعمق للأدب وقدم للعائلات موارد تشجع على القراءة. تم عرض مئات الكتب من مختلف الأنواع الأدبية ليتمكن الطلاب من تصفحها وشراءها لإضافتها إلى مجموعتهم من المواد القرائية المنزلية. نرجو دعم جميع معارض الكتب المستقبلية. ونشكر السيده ميلودي ومكتبة سبكتراوايد على جعل هذا المعرض ممكنًا.

مع خالص التحية السيد، ريجنلا جون ايساو

مدير المدرسة الابتدائية





اختبار الكتابة (SA) (رياض الأطفال ـ ألصف الخامس)



احتفال العيد الوطنى ويوم التحرير اليوم الترفيهي

٥٧-٢٦ فيراير عطلة العيد الوطنى